

朝陽科技大學 094學年度第1學期教學大綱
Intermediate Japanese I 基礎日文(三)

當期課號	3539	Course Number	3539
授課教師	張群超	Instructor	CHANG,-CHUN CHAO
中文課名	基礎日文(三)	Course Name	Intermediate Japanese I
開課單位	應用外語系(二進)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	加強日常生活會話練習。文法部分採取由淺而深的漸進教學方式，讓學習者理解各課文法、句型變化、敬語及常體的運用。授課除教材講述外，並輔助以錄音帶及錄影帶，以利提昇學習者聽、讀、說、寫的能力。	Objectives	The major objects of this course are to enhance conversion to meet daily lives of Japanese. The course also including grammar and sentence variables to learn more about Japanese. The schedule of grammar will started from middle to advance step by step for students to understand grammar, sentence patterns and could practice correctly. The teaching materials including textbook, lecture, tape and VCD to increase students' listening, reading, speaking and writing abilities.
教材	日本語基礎	Teaching Materials	
成績評量方式	口試、筆試	Grading	Please refer to the Chinese version
教師網頁	https://admin.cyut.edu.tw/course/teachplan_93.asp		
教學內容	壹、教學目標： 一、瞭解日文之基本句型之組織與結構，並培養學生聽話之能力。 二、使學生熟練生活實用日語之聽、說、讀、寫之技能。 貳、教學大綱 單元 教學內容 節數 備註 日常生活會話 一購物、委託和請教 6 二旅行 4 基本句型 一形容詞句 10 二動詞句 16	Syllabus	I · Object of the lesson : 1. Knowing the basic structure of Japanese sentences. 2. Improving the abilities of listening speaking reading and writing (practical) Japanese. II · Outling of the lesson : (Abstract) Lesson Content of the class Hour Note Casual conversation Shopping 6 Transportation 4 Basic sentences Verb 10 Adjective 16

尊重智慧財產權，請勿非法影印。